条款及细则:

- 需提前预订,并视供应情况而定。
- 此优惠有效期到 2025 年 11 月 30 日。
- 此优惠只能单独使用,不可与其他推广、折扣优惠同时使用。
- 若需修改或取消预约,须提前六(6)小时联系所预约之水疗中心。
- 所有价格需加收5%政府税。
- 威尼斯人路氹股份有限公司及东方威尼斯人有限公司保留随时修改、变更条款及细则或取消此优惠之权利、恕不另行通知。
- 如有任何争议,威尼斯人路氹股份有限公司及东方威尼斯人有限公司保留最终裁决权。
- 此条款及细则之中英文版本如有差异、概以英文版本为准。

Terms and Conditions:

- Advance reservation is required and subject to availability.
- The offer is valid until 30 November, 2025.
- Offer cannot be used in conjunction with any other promotions or discounts.
- All cancellations and amendments must be made six (6) hours before arrival.
- Offer is subject to 5% government tax.
- Venetian Cotai Limited and Venetian Orient Limited reserves the right to revise or change these Terms and Conditions or cancel this Offer at any time without notice.
- In case of any dispute, Venetian Cotai Limited and Venetian Orient Limited reserves the right to final decision.
- The English version of these Terms and Conditions shall prevail in case of discrepancy between the English and Chinese versions.